



**Pre-K Class Teacher  
Ms Hayley Huang**

Ms Hayley is an experienced early childhood educator. She has seven years experience in teaching preschoolers. She is dedicated to pursuing excellence in early years education. Ms Hayley has Preschool Teacher's Certificate and English Teaching Certificate. She's familiar with English teaching, American education system and inquiry learning. She believes in playful and inspirational learning. Seeing the smile on children's face every day is her happiest moment.

**小小班 班主任  
黄佳女士**

黄老师是一位经验丰富的早期教育者。她拥有七年的幼儿教育经验，她一直致力于成为卓越的幼儿教育者。黄老师具有幼儿教师资格证和英语教师资格证，在早期英文启蒙，美式教育，探究式学习法方面有较丰富的经验。以玩中学为基础的教学方式是黄老师的强项，她善于激发孩子的学习热情。每天看到孩子的笑脸是她最幸福的事。



## **Pre-K Home Unit Chinese Teacher Ms Vic Hao**

Ms. Vic graduated from Zhaoqing College in 2016 with a bachelor's degree in preschool education and holds a Preschool Teaching Certificate. She has worked five years in early childhood education, including two years of teaching experience in international bilingual Pre-K classes. Ms. Vic is also a hardcore dance enthusiast who has been dancing for nine years. She's good at dancing and song choreography. She has a Level III Certificate in Folk Dance accredited by the Chinese Dancers Association. Ms Vic shows love and responsibility with children and she looks forward to embarking on the journey of growth together with children.

小小班 中文老师  
郝巧女士

郝巧老师2016年毕业于肇庆学院学前教育本科专业，持有幼儿园教师资格证，她已有五年的幼儿教育背景，其中包括两年的国际双语小小班的带班教学经验，为了更好的了解0到3岁领域特点，她还拥有中级育婴师、小儿推拿以及CDA国际儿童发展导师资格证书。郝巧老师同时还是一位资深舞蹈爱好者，跳舞九年，擅长舞蹈与歌曲编排，拥有中国舞蹈家协会民族民间舞蹈三级资格证书，她秉承让爱与责任同行，走进童心世界，和孩子们一起快乐学习成长。



**Pre-K Classroom Assistant**

**Ms Niki Zhang**

小小班 生活老师

张新艳女士

张老师即将进入在柏朗思观澜湖学校幼儿的第3年，她拥有中级保育员资格证书。她已经在K1积累了两年的经验，非常期待今年和Pre-K的孩子们一起度过快乐的时光。她总是面带微笑、细心工作。她非常自豪能成为一名生活老师，她相信“倾注心血的爱能使鲜花早日绽放”！



**Pre-K Classroom Assistant**

**Ms Lita Zhong**

小小班 生活老师

钟利霞女士

钟老师即将进入在柏朗思观澜湖学校幼儿园担任生活老师的第4年，她拥有初级保育员资格证书和五年保育工作经验，熟悉公办与民办幼儿园的保育工作。又是新学年的开始，她很期待能早日见到Pre-K的宝贝们，希望未来的日子和宝贝们一起玩耍一起开心学习。她说：“愿我是守护神，守护宝贝们健康快乐地成长！”



## **K1A Class Teacher Ms Nicole Wu**

Ms Nicole graduated from South China Normal University majoring in pre-school education. She is an early years educator with extensive teaching experience in different international schools. She has a Preschool Teacher Certificate and a Nursery Teacher Certificate, and has extensive experience in bilingual teaching, inquiry teaching and international education. Miss Nicole is good at class management. She believes that children can grow better through continuous interaction and cooperation with the school, family and community. Ms Nicole firmly believes that children have one hundred languages, one hundred thoughts, one hundred ways of thinking, one hundred games, one hundred ways of speaking... As adults, we need to provide children with more possibilities to show these one hundred possibilities in our life.

**K1A 班主任  
伍清萍女士**

伍老师毕业于华南师范大学学前教育专业，她是一位拥有丰富国际学校教学经验的早期教育工作者，拥有幼儿教师资格证和育婴师证书，在双语教学、探究式教学和国际教育方面有着丰富的经验。伍老师擅长班级管理，她相信在和学校、家庭和社区的不断互动和合作中，孩子能够获得更好的成长。伍老师坚信：孩子有一百种语言、一百个念头、一百种思考、一百种游戏、一百种说话的方式……我们作为成人需要给孩子提供更多的展现这一百种可能的机会。



**K1A Classroom Assistant**

**Ms Winnie Su**

K1A 生活老师

苏文娟女士

苏老师即将进入在柏朗思观澜湖学校幼儿园担任生活老师的第6年。她拥有高级保育员资格证书。经验丰富的她今年将在K1A和孩子们一起学习和成长。她非常喜欢天真可爱的孩子们，更加热爱生活老师这份工作。她关爱每一位孩子，认为孩子的点滴成长都是她的快乐的源泉！



## **K1B Class Teacher Ms Miley Yang**

Ms Miley is a qualified early childhood educator who has been teaching for 5 years, and with 5 years professional early educational background. Ms. Miley holds a national early learning teaching license and has experience in teaching the American curriculum, using Montessori, Reggio inspired and Inquiry based approach in her teaching practices. Teaching with an inquiry based programme is Ms. Miley's strength. She believes that early childhood educators should activate children's own natural desire of learning.

## **K1B 班主任 杨爽女士**

杨老师是一位优秀的早期教育者，她已有五年幼儿教育经验，并拥有五年学前教育专业背景。杨老师具备幼儿园教师资格证，在美国课程教学、蒙台梭利教学法、探究式教学法和以瑞吉欧为启发式的教学法方面有丰富的经验。以探究为基础的教学是杨老师的强项，她善于引导孩子提问和思考。她认为幼儿教师应激发儿童自身的自然学习欲望。



**K1B Classroom Assistant**

**Ms Amy Peng**

K1B 生活老师

彭雪群女士

彭老师即将进入在柏朗思观澜湖学校幼儿园担任生活老师的第2年。她拥有初级保育员资格证书，并有四年的保育工作经验。在上一学年K2工作后今年她将和K1B的孩子们一同成长，期待与孩子们一起度过开心成长的一年！





## **K1A & K1B Home Unit Overseas Teacher / Head of K1 Mr Jake Long**

Mr Jake holds a Bachelor's from the University of Chicago in English Language and Literature. He has five years of teaching experience concentrated in preschool education. This is his second year working at BMH and he brings both experience and a passion for Early Childhood education to the K1 team. Mr. Jake is hard-working and strives to create an environment that engages his students and helps them reach their potential. He understands that children have a wide variety of needs and require different approaches to maximise their learning. Outside of work, Mr Jake is interested in board games and exercise.

### **K1A/K1B 外籍老师及年级组长 杰克·朗先生**

Mr Jake拥有芝加哥大学的英语语言文学学士学位，五年的学前教育教学经验。这是他在柏朗思观澜湖学校工作的第二年，他将把过往的教学经验和对幼儿教育的热情倾注到K1团队中去。Mr Jake工作勤奋认真，并努力将课堂设计地生动有趣，以激发孩子们的学习兴趣和潜能。他理解孩子们有各种各样的需求，需要使用不同的方法来最大程度上促进他们的学习。此外，Mr Jake对棋盘游戏和体育锻炼有着非常浓厚的兴趣。



## **K1A & K1B Home Unit Chinese Teacher Ms Rainy Rao**

Ms Rainy graduated from South China Normal University, majoring in preschool education, and has been teaching for 10 years. She has many years experience in Early Years Education, working as a lead teacher of the international class, and as a grade leader. She has a good understanding of children's development and inquiry teaching & learning. She not only respects each child's personality, but also helps to guide them into the class and community. She believes that "I can see the world in the eyes of children only if I am at the same height as them ."

### **K1A/K1B 中文老师 饶雨欣女士**

饶雨欣老师毕业于华南师范大学学前教育专业，至今已有10年的早期教育经验。她有多年在双语教育环境的工作经验，曾担任国际班的班主任以及年级组长。她非常了解幼儿的发展规律，并且在探究教学与幼儿五大领域的教学中有独到见解。她不仅尊重每一个孩子的个性，而且会引导他们融入到集体中。她一直认为“蹲下来，我才能看到孩子们眼里的世界。”



## **K1C Class Teacher & Head of K1 Ms Olive Cao**

Ms Olive graduated from Nanjing Normal University and holds both Bachelors and Masters level qualifications in Pre School Education. She is entering her fourth year working within an International school context and the third year with BMH. She believes that all children are unique and have unlimited potential. She hopes to demonstrate her commitment, passion and understanding of Pre School education and early childhood development into the classroom.

### **K1C 班主任及年级组长 曹凤女士**

曹老师毕业于南京师范大学学前教育专业，拥有学前教育学士和硕士学位。这是她在国际学校工作的第四年，在BMH工作的第三年。她坚信儿童是独一无二且有无限可能的。她希望能够将自己的教育理念、对学前教育的热情以及对幼儿发展的理解完全地投入到幼儿教育工作中。



**K1C Classroom Assistant**

**Ms Mia Yan**

K1C 生活老师

严丽玲女士

严老师即将进入在柏朗思观澜湖学校幼儿园担任生活老师的第4年，她拥有中级保育员资格证书。她工作认真，充满耐心，脸上总是挂着灿烂的笑容，特别喜欢和小朋友们一起奔跑一起玩游戏。期待今年在K1C与孩子们一起留下一份美好的回忆！



**K1D Class Teacher  
Ms Linnet Liu**

Ms Linnet graduated from Guangdong No.2 Normal University majoring in preschool education and has 5 years of teaching experience. She loves education. She loves children. And she is good at early childhood play and inquiry and exploring the motivation behind children's behavior, then reacts and interacts promptly as well as gives them verbal feedback. As a very responsible and loving early childhood educator, she hopes to use her actions to push children moving towards their zone of proximal development, helping them become a unique person.

**K1D 班主任  
刘庆清女士**

刘老师毕业于广东第二师范学前教育专业，拥有5年教育经验。她热爱教育，热爱孩子，擅长幼儿游戏与探究，善于观察孩子行为背后的动机，并及时给予孩子互动与反馈。作为一个极具责任心与爱心的幼儿教育者，她希望用自己的实际行动去推动孩子不停地向最近发展区发展，使其成为一名独特的儿童。



**K1D Classroom Assistant**

**Ms Lisa Liu**

K1D 生活老师

刘燕女士

刘老师即将进入在柏朗思观澜湖学校幼儿园担任生活老师的第7年，她拥有中级保育员资格证书，她非常期待今年和K1D的孩子们共度健康快乐的一年。她工作认真细致，对待孩子们总是非常有爱、有责任心！她说：孩子是天使，而她是天使的守护者！



## **K1C & K1D Home Unit Overseas Teacher Ms Catherine Mason**

AMS Certified Infant-Toddler (0-3) Guide

Positive Discipline Educator for Parents & Teachers

Ms Catherine has always known she would be a teacher and has worked with children age 0-18 years old in music, English language, and dance for over 15 years. She fell in love with the art of teaching very young, recognising the significance of children realising their truest self through creativity, independence, and curiosity. She earned a Montessori Teaching certification through the American Montessori Society in 2016 and taught in Montessori environments until 2019. Ms Catherine uses her love of music, movement, and child development to empower children in the classroom. It is her sincere pleasure to work with The Bromsgrove Community.

**K1C/K1D 外籍老师  
凯瑟琳·梅森女士**

美国蒙特梭利协会婴幼儿引导教师 / 正面管教教育者、家长及老师

Ms Catherine 一直认为教师就是她梦寐以求的工作，她主攻音乐、舞蹈和英语教学，曾教授过0-18岁不同年龄段的学生。她在少年时期就对教育行业心生向往，认为幼教的精髓在于帮助孩子认识他自己，启发个人的创造力、独立性和求知欲。她于2016年取得美国蒙特梭利协会认证教师资质（0-3岁），2019年之前她一直在蒙特梭利教育机构工作。Ms Catherine 希望能运用她对音乐、律动和幼教的热爱，帮助儿童开发成长的潜能。她感到十分荣幸能够加入柏朗思观澜湖学校这个大家庭。



## **K1C & K1D Home Unit Chinese Teacher Ms Kitty Chen**

Ms Kitty graduated from Huaiyin Normal University. She got her Bachelors' degree in Preschool Education and Management. Ms Kitty lived in Germany for two years and received The Goethe Institute Intermediate Level Certificate. She has experience of working as a homeroom teacher in an international Kindergarten. This is her third year working at BMH. Ms Kitty is a passionate person, she believes that mutual respect and equality are the premise of education. In her free time, Ms Kitty has a passion for Cosplay.

### **K1C/K1D 中文老师 陈凯蒂女士**

陈老师毕业于淮阴师范学院，获得学前教育学士学位、管理学学士学位以及幼儿园教师资格证，曾在德国生活两年，获得德国歌德学院德语中级等级证书，她在加入BMH前在一所国际幼儿园担任班主任。今年是她加入BMH的第三年。陈老师是一个充满热情的人，她坚信相互尊重和平等是教育的前提。在空闲之余陈老师喜欢角色扮演。





**K2A Class Teacher**  
**Ms Chloe Ke**

Ms Chloe is from Chaoshan, Guangdong Province. She has eight years of working experience. She worked in an IB World School for 4 years as a Chinese Homeroom teacher. She is an English major and has a diploma of Early Years Education. Her teaching belief is that children can bring out the best in her. She enjoys growing together with the kids. In her free time, she likes cycling and hiking.

**K2A 班主任**  
**柯丽媛女士**

柯老师来自广东潮汕，取得了英语教育学士学位。她拥有八年的学前教育经验，其中四年在一所IB国际学校担任中方主班老师。她的教育理念是：跟孩子一起总能找到最好的自己。她非常享受与孩子共同成长的时光。在空闲时间她喜欢骑自行车和爬山。



**K2A Classroom Assistant**

**Ms May Lin**

K2A 生活老师

林水美女士

林老师即将进入柏朗思观澜湖学校幼儿园担任生活老师的第2年，拥有初级保育员资格证书和四年的保育工作经验。她非常喜欢观澜湖有爱又快乐的工作氛围，期待可以将快乐传递给每一位孩子，为孩子的世界增添多一分美丽和精彩。



## **K2B Class Teacher Joyce Huang**

Ms Joyce has got a Bachelor's degree in Early Childhood Education as well as experience working in a kindergarten for seven years. She used to work in Singapore, as a Chinese teacher in a kindergarten for three years and has acquired the L2 teaching license in Singapore. After returning to China, she has been working in an American style kindergarten in Futian, Shenzhen for three and a half years as a Chinese lead teacher. Being patient and responsible, she has been awarded "the Excellent Lead Teacher" in Futian. She is competent at Project Based Learning teaching, promoting children's learning from interest and child-led learning. Moreover, she truly hopes she can from positive and strong children.

### **K2B 班主任 黄丽娟女士**

黄老师毕业于学前教育专业，有着八年的一线学前教育工作经验。这是她在柏朗思的第二年，她曾在新加坡担任过三年的幼儿园中文教师；拿到了新加坡幼儿园教师L2执教资格。回国后，她在深圳福田一所美式国际幼儿园担任了三年半的幼儿园中文主班教师一职。黄老师是一个十分有耐心和责任心的老师，在工作期间她获得福田区优秀班主任等多个奖项。黄老师擅长PBL教学，注重从幼儿兴趣入手，引导幼儿主动学习。她特别喜欢和幼儿相处，也希望能成为他们可信赖的玩伴！



**K2B Classroom Assistant**

**Ms Daisy Li**

K2B 生活老师

李爱红女士

李老师即将进入在柏朗思观澜湖学校幼儿园担任生活老师的第5年，曾在校担任校车安全员，而后在幼儿园担任生活老师，她持有保育员中级资格证书，有四年的保育工作经验。她工作认真有爱心，期待成为孩子最忠实的朋友，用爱心和耐心去关心爱护每一个孩子。



## **K2A & K2B Home Unit Overseas Teacher & Head of K2 Mr Henry Green**

Mr Green will be entering his fifth year in teaching and his second year at BMH. He is incredibly excited about his new challenge and is looking forward to contributing and developing new ideas with his colleagues. Before BMH, Mr Green taught at an established international school in Sanya. He gained great experience using the IB PYP curriculum that helped him redefine his teaching philosophy. Mr Green has qualifications in EYFS and is currently completing his Masters in Educational Leadership. During his spare time, Mr Green loves to play many different sports ranging from football and basketball to golf and tennis. He is very much looking forward to continuing his BMH journey.

**K2A/K2B 外籍老师及年级组长  
亨利·格林先生**

Mr Green在加入BMH之前已有五年的教学经验，今年是他加入BMH的第二年。他对自己即将迎来的新挑战感到十分兴奋，并期待与同事们一起为学校贡献和创造更多新的想法。 Mr Green曾在三亚的一所国际学校任教，有着丰富的IBPYP教学经验，同时IBPYP课程也帮助他重新定义了自己的教学理念。此外， Mr Green拥有EYFS教学资格证书，目前正在完成他的教育领导力硕士学位。 Mr Green同时也十分热爱运动。在闲暇时间，他喜欢踢足球、打篮球、高尔夫和网球。他非常期待跟大家一起继续在BMH的旅途。



## **K2A & K2B Home Unit Chinese Teacher Ms Jolleen Hu**

Ms Jolleen Hu has been engaged in the education industry for eight years. Over that time she has worked as a mandarin teacher and art teacher in primary school and kindergarten. These roles were placed in an international and bilingual education context in Dongguan and Guangzhou. She has been awarded Star Teacher several times. Ms Jolleen Hu believes the greatness of teachers is that they love children of other families selflessly. A strong teacher-student bond is the key to successful early years development. She likes jogging and watercolor. She is looking forward to continuing the journey at BMH.

### **K2A/K2B 中文老师 胡莉华女士**

胡老师曾于东莞某国际学校担任双语老师8年之久，她持有教师资格证及国际汉语教师证书，先后历任幼儿及小学部语言老师及视觉艺术老师。她热爱教育事业，供职期间多次获得校级明星教师奖。胡老师信奉教师的伟大在于她爱的是别人家的孩子，坚信良好的师生关系是促成孩子在校学习成长的重要因素。业余时间她喜欢慢跑、画水彩画，她为加入柏朗思大家庭而感到荣幸，感谢柏朗思给予她深耕学习的机会。



## **K2C Class Teacher Ms Tinda Zhang**

Ms Tinda majored in Pre School Education at university and has experience as a language teacher. This is her third year at BMH. This year she will be a K2 Class Teacher. With her knowledge and teaching experience, she is confident in building a strong rapport with students, inspiring and helping them to fulfill their potential. Her aim whilst at BMH is to nurture, support and encourage our children to become independent life-long learners. With a strong sense of responsibility, she strives to enrich learning and create a happy and active environment for children to learn by playing, and play by learning.

### **K2C 班主任 张婷女士**

张老师在大学期间就读学前教育专业，毕业后从事少儿英语教育工作。这是她在柏朗思观澜湖学校的第三年，今年她将担任K2的班主任。凭借所掌握的专业知识及教育经历，她对与孩子们建立良好关系并激发他们的潜能方面非常有信心。在柏朗思观澜湖学校，她希望能够培养、协助并鼓励孩子们成为独立的终身学习者。作为一位责任心极强的幼儿教师，她希望为小朋友创造一个学中玩、玩中学的积极快乐环境。



**K2C Classroom Assistant**

**Ms Lucy Li**

K2C 生活老师

李四英女士

李老师即将进入在柏朗思观澜湖学校幼儿园担任生活老师的第6年。她拥有初级保育员资格证书。她已经在K1和K2分别有三年的工作经验，今年很开心又和K2的孩子们在一起。她工作细致认真，她说：“孩子的健康成长是自己最开心的事，也是老师们最大的希望！”





## **K2D Class Teacher & Head of K2 Ms Nicky Zhu**

Ms Nicky Zhu is a teacher with 7 years experience in early childhood education. She used to work in a famous international kindergarten in Shenzhen and was awarded the title of "Excellent Teacher of Futian District, Shenzhen". She believes education is the art of time: teachers should be given time to discover a child's interest and develop at their own pace in the way they like. She is good at integrating Chinese traditional culture into multicultural education through various forms. She would like to be the observer and partner of children as they explore the world.

### **K2D 班主任及年级组长 朱萍女士**

朱萍老师有7年的幼儿教育经验，毕业后专注于幼儿教育实践及研究，对幼儿教育有自己独特地理解。她曾获得“深圳市福田区优秀教师”称号。她相信教育是时间的艺术：老师耐心的去发现儿童，让孩子找到自己的兴趣、遵循自己的节奏、按照自己喜欢的方式探索这个世界。她非常喜欢中国传统文化，如何将中国优秀的传统文化融入多元文化的教育实践中，是她目前在教学中比较重视的方向。她愿意做孩子们探索世界的跟随者和观察者，和他们一路同行。



**K2D Classroom Assistant**

**Ms Wendy Zheng**

K2D 生活老师

郑春云女士

郑老师即将进入在柏朗思观澜湖学校幼儿园担任生活老师的第4年，她拥有初级保育员资格证书，她非常期待今年和K2的孩子们一起成长。她说：“每个孩子都是不一样的，我们的共同目标是让每个孩子健康快乐的成长，让我们共同努力！”



**K2C & K2D Home Unit Overseas Teacher  
Head of Enriching Environments  
Ms Rosie Laverick**

Ms Rosie is entering her 4th year teaching here at BMH in the Pre School. She hails from the UK and graduated from Sheffield Hallam University where she received her Bachelor's degree in Education, specialising in TESOL. Before joining BMH, Ms Rosie previously taught in the UK and Hong Kong, both in Early Years settings. Ms Rosie has a background in dance and enjoys incorporating dance and movement into her classrooms. She is highly passionate about Early Years Education, and is pleased to be continuing her teaching journey here at BMH. Ms Rosie is also excited to take on a new role in the Pre School this year as Head of Enriching Environments.

**K2C/K2D 外籍老师及教学资源协调员  
罗西·拉维瑞克女士**

Ms Rosie即将迎来她在柏朗思观澜湖学校工作的第四个年头。她来自英国，毕业于谢菲尔德哈勒姆大学，获得了教育学士学位和TESOL证书。在加入柏朗思观澜湖学校前，曾在英国和香港任教。Ms Rosie有舞蹈方面的背景，她喜欢在课堂中融入舞蹈和律动的教学。她对早期教育充满热情，并很高兴能继续她在柏朗思学校的教学之旅。Ms Rosie也很高兴能在今年中担任教学资源协调员的这一新角色。



## **K2C & K2D Home Unit Chinese Teacher Ms Erin Wang**

Ms Erin was Home Unite Chinese Teacher at BMH last academic year, had experienced Chinese and Inquiry teaching. She was a support teacher and has gained valuable experience of a variety of teaching methods in various classes. She is well acquainted with both Chinese and Western educational systems, having earned her musicology major from NSYSU, in addition to her Bachelor's degree in Chinese and English translation from Macau Polytechnic Institute. She loves to engage children with fun activities, and also enjoys music and dancing. She looks forward to sharing this new learning journey with her students, and hopes to provide them with all the advantages she can possibly offer.

## **K2C/K2D 中文老师 王依园女士**

王老师在**BMH**已有两年的教学经验，曾教授中文及探究类课程。她也曾**BMH**担任学习支援老师，观察和体验了每个班级各具特色的幼儿教育方法。她曾接受中式与西式教育，硕士毕业于中国台湾中山大学音乐学系，大学就读于澳门理工学院之翻译专业。除此之外，王老师有着丰富的跨领域经验，曾于音乐类专业研讨会发表论文，参加高校学生辩论赛，参与广播电台栏目的运营采访等。生活中她喜爱参与孩子们的活动，也喜欢音乐和舞蹈等。她的非常期待将未来的教学生活，希望以自身经验为学生带来更多的参考和可能性。



## **K3A Class Teacher Ms Blair Liang**

Ms Blair has four years of bilingual teaching experience in early years. Entering her third year at BMH, Ms Blair will be a class teacher in K3 this year. Ms Blair has obtained Teacher Qualification certificate and TEM 8 certificate. She is a passionate teacher whose motto is “The world outside is very exciting, though the world of children is more lovely.” She likes to immerse herself among children to learn more about the beautiful minds of youngsters.

### **K3A 班主任 梁美玉女士**

梁老师拥有四年的双语幼儿教学经验，今年即将迎来她在柏朗思观澜湖学校工作的第三个年头，本学年她将担任K3的班主任。梁老师持有教师资格证书和英语专业八级证书。她对幼儿教育事业充满热情，她相信外面的世界很精彩，但是从孩子视角看世界会让世界更可爱。



**K3A Classroom Assistant**

**Ms Alice Li**

K3A 生活老师

李继清女士

李老师即将进入在柏朗思观澜湖学校幼儿园担任生活老师的第6年，她拥有中级保育员资格证书。她非常期待今年继续和K3的孩子们一同成长。她非常喜欢生活老师的工作，认为在幼儿园工作是最幸福的事情之一！



## **K3B Class Teacher & Head of K3 Ms Naya Hong**

Ms Naya has eight years of teaching experience and is entering her fourth year with us. Through experience and years of working, she has an passion for early education. she understands the importance of the foundations we lay in the Early Years and she enjoys the journey with children. Ms Naya has obtained Teacher Qualification certificate, TEM 8 and TKT certificate. Inspired by Reggio Emilia approach, she enjoys creating play-based learning environment which incorporate children's interests.

### **K3B 班主任及年级组长 洪洋女士**

洪老师在教育领域工作已八年有余，今年是她在柏朗思观澜湖学校的第四年。经过多年在教育行业的探索实践，洪老师找到了自己的心之所向—早期教育，她坚信早期教育对幼儿发展的重要性，她享受和孩子们在一起的快乐时光。洪老师持有幼儿园教师资格证、英语专业八级证书及剑桥国际教师等级认证证书。深受瑞吉欧教育理念的启发，她热衷于为孩子创设以玩为基础的探究环境。



**K3B Classroom Assistant**

**Ms Mary Wang**

K3B 生活老师

王秋梅女士

王老师即将进入在柏朗思观澜湖学校幼儿园担任生活老师的第2年，她拥有中级保育员资格证书，已有五年保育员工作经验。她非常期待今年与K3B的孩子们共度健康快乐的一年。活到老学到老，她希望孩子们和自己一样热爱学习，开心成长！





## **K3A & K3B Home Unit Overseas Teacher Mr Matthew Toy**

Entering his sixth year at BMH, Mr Matt is approaching fifteen years in China, where he has spent a lot of his time teaching English in a variety of ways to students of all ages and abilities. His experience is predominantly with Kindergarten and Prep school children with whom he shares a passion for exploration. After completing a CELTA in the UK in 2006, working in language centres and public schools in Guangdong for ten years, and attaining a PGCEi through The University of Nottingham, Matt joined Bromsgrove Mission Hills in its second year as a Homeroom Teacher. Here he excelled in tapping into the passions of his students in play and inquiry, building their confidence and fostering a love of learning.

### **K3A/K3B 外籍老师 马修·托伊先生**

这是Mr Matt在柏朗思观澜湖学校工作的第六个年头,他在中国从事教学工作接近15年。在过往的教学经验中, Mr Matt通过各种方式教授不同年龄阶段和英语水平的学生。他的教学经验主要集中在教授幼儿园和小学阶段的孩子,他与孩子们分享探索的热情。2006年Mr Matt在英国完成了CELTA课程,随后在广东的语言学校和公立学校工作了十年。在完成了诺丁汉大学的PGCEi课程后, Mr Matt便加入了柏朗思观澜湖学校,并担任班级老师一职。在这里,他善于通过游戏激发孩子们探究的热情,从而建立他们的信心,培养他们对学习的热爱。



### **K3A & K3B Home Unit Chinese Teacher Ms Conny Xiong**

Ms. Conny Xiong graduated from Melbourne Victoria Institute of Technology College, Australia. She holds the Kindergarten and Primary School English Teacher Certificate and TEFL-C Certificate. She has worked as a teacher in Walt Disney English Training Center, Melbourne Sunshine Christina school and Nanshan public kindergartens. Ms Conny believes the greatness of teachers is that they love children of other families selflessly. A strong teacher-student bond is the key to successful early years development. She likes jogging and reading. She is looking forward to continuing the journey at BMH.

### **K3A/K3B 中文老师 熊超女士**

熊老师毕业于澳大利亚维多利亚墨尔本理工学院，她持有幼儿园和小学英语教师资格证及TEFL-C国际英语教师资格证书，先后历任华特迪士尼英语培训机构、国际学校、公立幼儿园教师。她热爱教育事业，信奉教师的伟大在于她爱的是别人家的孩子，坚信良好的师生关系是促成孩子在校学习成长的重要因素。业余时间她喜欢慢跑、阅读，她为加入柏朗思大家庭而感到荣幸，感谢柏朗思给予她深耕学习的机会。



### **K3C Class Teacher Ms Nicole Ray**

Ms Nicole Ray has got a Bachelor's degree in Early Childhood Education as well as experience working in international kindergarten for 12 years. She worked as a PYP/EYFS Chinese class teacher and MLT. Ms Nicole holds a national early learning teaching license and Vocal Music Certificate Level 9. She has experience in teaching the American HIGH SCOPE curriculum, EYFS, using Reggio inspired and Inquiry based approach in her teaching practices. Teaching with an inquiry based programme is Ms. Nicole's strength. She loves children and she's warm and cheerful. She believes that early childhood educators should activate children's own natural desire of learning, so as to let children learn and grow in happiness.

### **K3C 班主任 雷韵女士**

雷老师毕业于学前教育专业，拥有12年国际学校幼儿教育工作经验，曾担任某知名IB、EYFS学校中方主班老师以及年级组长。雷老师具备幼儿园教师资格证、声乐9级优等证书，在美国高瞻课程教学、英国EYFS教学、探究式教学法和瑞吉欧教学法方面有丰富的经验。以探究、玩中学为基础的教学是雷老师的强项，她热情开朗、喜欢孩子，善于引导孩子提问和思考。她认为幼儿教师应激发儿童自身的自然学习欲望，让孩子在快乐中学习与成长。



**K3C Classroom Assistant**

**Ms Jingjing Xu**

K2B 生活老师

许晶晶女士

许老师拥有中级保育员资格证，已有一年的保育经验。很开心今年加入柏朗思观澜湖幼儿园这个大集体，我也将一如既往的用微笑、细心、耐心来对待和我工作生活在一起的宝贝们，宝贝们的喜爱和认可是我最大的荣誉和骄傲！

“你若盛开，清风自来”是我的坚持，十分期待与K2B的宝贝们度过一段有趣的、温馨的快乐时光！



## **K3D Class Teacher Ms Ivy Chen**

Ms Ivy is an effective bi-lingual teacher who graduated from Guangzhou University with a Bachelor degree in education. Over the past 6 years Miss Ivy has been educating students in the international school system in Guangzhou, comprising of 4 years IB and 2 years IEYC curriculums. Ms Ivy's early years teaching knowledge and caring personality have enabled her to nurture and guide children positively through their early years' developmental stages. This is achieved in a pleasant environment conducive to learning. A fun fact about Ms Ivy is she has LEGO teaching experience as well! Entering her second year at BMH, Ms Ivy looks forward to another wonderful year with everyone.

## **K3D 班主任 陈继兰女士**

陈老师毕业于广州大学，拥有教育学学士学位的她已从事国际学校教育工作达6年，包括4年IB学校工作经历及2年教授IEYC课程经验。她还曾经在一所乐高教育机构任职，期间接受乐高课程培训。陈老师具有双语教学经验，她希望为学生提供一个舒适有趣的学习环境，引导学生顺利过渡各早期发展阶段。今年是陈老师在柏朗思任教的第二年，她期待能与大家共度又一个奇妙的学习之旅。



**K3D Classroom Assistant**

**Ms Lin Su**

K3D 生活老师

苏小林女士

苏老师即将进入在柏朗思观澜湖学校幼儿园的第4年，之前在担任校车安全员期间已经非常熟悉BMH社区和家长，而后在幼儿园担任生活老师。她拥有中级保育员资格证书和两年的保育工作经验。今年她将和K3D的孩子在一起，她非常有责任心，工作细心，也非常热爱本职工作。她认为：要用心关注孩子、用心接纳孩子、用心陪伴孩子。



## **K3C & K3D Home Unit Overseas Teacher & Head of K3 Mr Jameson Mason**

Mr. Jameson has been working in education in America for over 8 years. After earning a Bachelor's degree in English in 2012, he went on to work in both traditional and Montessori primary level classrooms. Mr. Jameson earned an American Montessori Society certification in 2017 and continued his pedagogical journey in a leadership role. His aspirations to immerse in different cultures, international travel and education culminated in his move to China in January of 2020. Mr. Jameson is thoroughly excited about his second year being apart of the BMH team. He is ready to meet his new students and begin connecting and educating!

**K3C/K3D 外籍老师及年级组长  
詹姆森·梅森先生**

Mr Jameson在美国从事教育工作有8年以上。在2012年获得英语学士学位后，他继续在传统和蒙台梭利小学阶段的教学领域工作。Mr Jameson于2017年获得了美国蒙台梭利协会教育证书，之后一直在教育教学领导岗位上工作。他喜欢体验在不同的文化、旅行和教育，并于2020年1月来到中国。今年是Mr Jameson加入柏朗思观澜湖学校的第二年，他很期待与柏朗思的孩子们见面并成为好朋友！



## **K3C & K3D Home Unit Chinese Teacher & Head of Chinese Ms Bella Wu**

Entering her eighth year as a teacher, Ms Bella has been with us here at BMH for the fourth year. Ms Bella graduated from Zhanjiang Normal University where she received her Bachelor's degree in English. Ms Bella has obtained National Qualification Certificates for both Early Years and Secondary School, and TEM8 certificate. Before joining BMH, Ms Bella worked at IB schools in Guangzhou and Chengdu where she got experience about Early Years Education. Ms Bella is a life-long learner and she enjoys growing together with the students. In the field of education, Ms Bella would like to be a tree that shakes another tree, a cloud that promotes another cloud and a soul that awakens another soul.

### **K3C/K3D 中文老师及中文协调员 吴凌燕女士**

吴老师有八年的从教经验，今年是她是在柏朗思工作的第四年。吴老师毕业于湛江师范学院，获得英语学士学位。她取得了幼教资格证、高级中学英语教师资格证以及英语专业八级证书。在加入柏朗思之前，吴老师曾在广州和成都的IB学校工作，在那里她获得了丰富的早期教育经验。吴老师是一名终身学习者，她喜欢与学生们共同成长，教学相长。在教育领域，吴老师想做一棵能够摇动另一棵树的树，一朵能够推动另一朵云的云，一个能够唤醒另一个灵魂的灵魂。





**Classroom Assistant**

**Ms Susie Tian**

生活老师

田琼花女士

田老师即将迎来在柏朗思观澜湖学校幼儿园工作的第4年。之前在校担任校车安全员期间已经非常熟悉BMH社区和家长，而后在柏朗思观澜湖学校幼儿园担任生活老师，拥有中级保育员资格证书。她很开心在这里学到了很多保育经验，新学期伊始，田老师希望在今后的工作上更加努力和认真，更加细心的去做好每件事，为孩子提供一个干净、健康的学习环境。



## **Art Teacher Ms Chloe Yan**

Ms Chloe Yan has been working as an art teacher for 10 years. She has very solid art skills, specializing in sketching, watercolor, handicraft and creative art teaching. She has a deep understanding of children's psychology and can tailor her class to meet different developmental needs. Her students won numerous calligraphy and painting awards. Using contemporary education theories, she's confident that children can learn through play and thrive as they appreciate the beauty of the world.

## **美术老师 闫莹莹女士**

闫老师致力于美术教育行业10年，具有丰富的美术教师工作经验以及美术教育专业知识素养，擅长儿童画、装饰画、素描、手工的教学，具备教育心理学知识，较强的授课能力；具有较强的亲和力，讲课生动活泼，因材施教。所辅导学生屡获国际书画大赛、全国书画大赛优异成绩，并多次荣获国际书画大赛辅导教师金奖，有丰富的幼儿教学经验，大胆应用现代教育理念。让孩子在学中玩，在玩中学，轻松愉快的绘画、健康快乐的成长是我的教学理念。



**PE Teacher  
Mr Vito Wang**

Mr. Wang Ganlin is a physical education teacher graduated from Guangzhou Sport University. He has 4 years of experience in teaching young children and is familiar with their thinking patterns and behaviors. He is good at getting children interested in sports through games. Whenever he sees children exercising, his heart is filled with utmost joy. His favorite sport is swimming because swimming stimulates his appetite and gives him a good night of sleep. He is very happy to be part of the BMH family and he hopes to work with everyone to educate children for the better.

**体育老师  
王甘林先生**

王甘林老师是毕业于广州体育学院体育教育学院的一名体育老师，有着4年的幼儿教学经验，熟悉幼儿的思想行为，善于通过体育游戏激发幼儿的运动兴趣，他看见小朋友喜欢运动并自觉运动是他最开心的一件事。他最喜欢的运动是游泳，因为他觉得游泳可以给他带来食欲和良好的睡眠。他非常高兴可以加入柏朗思这个大家庭，他希望在这个大家庭贡献自己的一份力量，一起培养更好的孩子。



## **Library Teacher Ms Elva Liang**

Ms Liang is entering her eighth year as a teacher and has broad experience, ranging through language teaching and Montessori pedagogy. In addition to teaching experience, Ms Liang has held a leadership position as a Montessori institute course administrator. She became a member of our library team two years ago. Holding a BA in English, TEM-8 Certificate and National Teaching Certificate, she is highly qualified and a valuable addition to our big BMH family. Ms Liang enjoys her work as a library teacher and believes that the power of reading can affect the whole life of a child. In her free time, Ms Liang also has a passion for flower arrangement and photography.

### **图书馆教师 梁东勤女士**

梁老师在语言教学及蒙特梭利教育方面拥有丰富的经验，今年是她从事教学工作的第八年。除了教学方面的经验，她还曾在蒙特梭利培训中心担任过课程主管的领导职务。梁老师于两年前加入到我们的图书馆团队，她毕业于英语专业，拥有英语专业八级证书以及国家教师资格证，是我们BMH大家庭优秀的一员。梁老师很喜欢作为图书馆老师的工作，她坚信阅读的力量将影响孩子的一生。在业余时间里，梁老师喜欢插花和摄影。